
Referat fra styremøte i Kolsås Vel

Dato/Sted: 23.10.2017, Linje 9

Oppmøte: Janne, Olve, Terje, Yngve

1. Friidrettsanlegget på Rud

Det er stor manko på informasjon fra kommunen til både vellet og beboere som blir berørt av utbyggingen på Rud. 
Kolsås Vel tok kontakt med kommunen med krav om å bli involvert i planleggingsfasen av slike prosjekter, det 
resulterte umiddelbart i flere henvendelser fra kommunen med informasjon om diverse møter og politisk behandling. 
Det er fint, men vi ønsker at dette skjer uoppfordret for alle viktige saker som berører vårt velområde. Kolsås Vel tror at 
vår lokalkunnskap og gode samarbeid med beboere kan bidra til bedre gjennomføring av slike prosjekter.

Det er satt opp et åpent informasjonsmøte om prosjektet den 31. oktober kl 1915-2100 i BIP hallen. Vellet vil stille på 
dette møtet, og vi håper at mange beboere, særlig fra Hauger Park, Kjonejordet og Haganjordet, også vi stille opp på 
møtet.

Olve og Terje møter opp på informasjonsmøtet. Janne vil fortsatt følge opp mot kommunen om uoppfordret å gi oss 
informasjon og involvere vellet i denne og tilsvarende saker.

2. Trafikksikkerheten i Lommedalsveien

Budstikka tok kontakt med oss ang saken. Vellet kan ikke på egen hånd fronte denne saken, vi ønsker engasjement 
fra beboere som er direkte berørt av denne veistubben. Foreløpig har det ikke blitt noe nye artikler om saken.

Yngve følger saken og vil ta kontakt med vegvesenet for mer informasjon.

3. Vandalisme av Kolsåstoppen

I september ble Kolsåstoppen vandalisert med permanent spray for å merke en løype opp til toppen. Vellet engasjerte 
seg i saken med en befaring, en Youtube-video, bidro i flere artikler i Budstikka, samt diverse innlegg i sosiale medier.

I overenstemmelse med tidligere vedtak vil Kolsås Vel anmelde saken i den hensikt å få hendelsen registrert. Vi vil 
også be kommunen sette opp en advarsel ved bommen i Toppåsveien med følgende tekst "Forsøpling og 
vandalisering av Kolsåstoppen vil bli anmeldt."

Janne følger saken.

4. Ungdomsskolene på Hauger og Gjettum 

Gjettum Vel og Bærum Velforening inviterte til møte ang fremtiden til ungdomsskolene på Hauger og Gjettum. FAU fra 
begge skolene var tilstede. Vi stilte også med en representant.

Det ligger to forslag til grunn:
1. Legge ned Hauger, og bygge en stor skole på Gjettum
2. Legge ned Gjettum, og bygge en stor skole på Hauger

Terje følger saken

5. Kontaktmøte med kommunen

Bærum Velforbund har sitt årlige kontaktmøte med administrasjonen i Bærum Kommune 1. november 2017.

Her er et innspill fra oss:

- Vi ønsker å få oppdatert status på trafikksikkerhetssituasjonen vedr trafikksikkerheten på Lommedalsveien og om 
trafikkkaoset rundt Kolsås stasjon.
  
6. Neste møte

12.12.2017 kl. 1800-2030 på Linje 9 (Vellets årlige julebord!)


